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§ 1 Sammanträdet öppnas 

Vice ordförande Per Westberg hälsade välkommen till dagens sammanträde och förklarade 

mötet öppnat.  

 

§ 2 Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 3 Anmälan av protokollsjustering 

Anmäldes att protokoll nr 1/2010 från sammanträdet den 18 januari 2010 blivit justerat. 

Protokollet lades till handlingarna.  

 

§ 4 Val av justerare till dagens protokoll 

Per Westberg och Ulla Nilsson utsågs att justera dagens protokoll den 2 februari klockan 

11.00. 

 

§ 5 Rapport från förtroenderåden 

Ingenting att rapportera. 

 

§ 6 Inför stadsdelsnämndens sammanträde 11 februari 2010 

Ärende 9. Årsredovisning 2009 för Hässelby-Vällingby stadsdelsnämnd 

Ärendet diskuteras. Rådet påpekar att siffrorna i bilaga 3, tabell 32 (sid.9) inte stämmer. 

Pensionärsrådet undrar hur många boende på servicehus som saknar hemtjänstinsatser. 

Förvaltningen återkommer i frågan. 

MAS-rapport med fallstatistik etcetera efterfrågas. Någon separat årlig redovisning för 

äldreomsorgen kommer inte att redovisas utan varje vård- och omsorgsboende kommer att 

redovisas för sig i samband med de årliga verksamhetsuppföljningarna. 

 

Ärende 10. Kvalitetsgarantier 2010 

Pensionärsrådet har tagit del. 

 

Ärende 11. Big Care AB – verksamhetsuppföljning 2009 

Diskussion kring utbildningsnivå, personalomsättning och anställningsform. Eftersom avtalet 

med utföraren inte reglerar dessa frågor kan inte förvaltningen ställa krav på att utföraren i 

dessa frågor. Pensionärsrådet har tagit del. 

 

Ärende 12. Carema Äldreomsorg AB - verksamhetsuppföljning 2009 

Pensionärsrådet har tagit del. 

 

Ärende 13. FSB Finsk hemtjänst AB – verksamhetsuppföljning 2009 

Pensionärsrådet har tagit del. 

 

Ärende 14. Öppna hemtjänsten - verksamhetsuppföljning 2009 

Diskussion kring anhöriganställningar. Pensionärsrådet har tagit del. 
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Ärende 15. Det kommunala uppföljningsansvaret för 16-19åringar 

Pensionärsrådet har tagit del. 

 

Ärende 16. Stadens upphandlingsverksamhet 

Pensionärsrådet har tagit del. 

 

Ärende 17. Revidering av STAN-programmet – Stockholms tobaks-, alkohol-, och 

narkotikapolitiska program 

Pensionärsrådet har tagit del. 

 

Ärende 18. Bostadslösa barnfamiljer i Stockholm – skrivelse från (s) till kommunstyrelsen 

Pensionärsrådet har tagit del. 

 

Ärende 19. Uppdragslista 

Pensionärsrådet har inte tillgång till handlingen. 

 

Ärende 20. Slutrapport projekt Matglädje inom hemtjänsten. 

Genomgång av och diskussion kring ärendet. Pensionärsrådet är positivt till utfallet av 

projektet. 

 

§9 Övrig information från äldreomsorgen 

Besök av presidiet i nämnden, Birgitta Wahlman och Bengt Roxne 

Birgitta Wahlman och Bengt Roxne bemöter rådets synpunkter på att nämndhandlingarna 

kommer rådet till del en helg innan pensionärsrådets möte samt att rådet ifrågasatt om 

nämnden tar rådets synpunkter på allvar. 

 

Pensionärsrådet beslutar att hålla sina möten klockan 10-12 och att mellan 9-10 träffas för 

intern diskussion. 

 

Förvaltningen får i uppdrag att se till att alla remisser, även de som inte berör äldreomsorg, ska 

skickas till pensionärsrådet samtidigt som till nämndledamöterna. 

 

Förvaltningen får även i uppdrag att förmedla pensionärsrådets mötestider till presidiet i 

nämnden för att dessa ska kunna planera in att delta i pensionärsrådets möten ca två gånger/år. 

 

Birgitta Wahlman berättar om de områden man satsar på inom äldreomsorgen, bland annat 

trygghet, mat och kvalitet. Diskussioner kring behovet av ombyggnation i Hässelby strands 

centrum samt kring beräkningstalen staden använder för att tilldela äldreomsorgen pengar. 

 

Nathalie Quintero informerar om äldreomsorgsdagen den 6 maj 

Nathalie arbetar med att fastställa programmet för dagen och bjuder in 

pensionärsorganisationerna att delta som utställare och att stå för en kortare underhållning. 

Kontakta Nathalie om intresse finns för att delta, tfn 508 05 407. 
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Genomgång av brukarenkäterna för hemtjänst och vård- och omsorgsboende 

Annica Dominius redovisar resultaten av brukarenkäterna. Pensionärsrådet ser positivt på 

resultaten. 

 

§ 10 Övriga frågor 

Snöröjning 

Sven-Göran Södergren informerar om att trafikkontoret ansvarar för snöröjningen av vägnätet 

sedan vintern 2007/08. Stadsdelen ansvarar för parkmarken. I Hässelby-Vällingby har 

stadsdelen och trafikkontoret en gemensam entreprenör, Svevia AB. Ytterst ansvarig på 

trafikkontoret för väghållningen är Ted Ell och kontakten för Hässelby-Vällingby tas i första 

hand med Rositsa Englund. Driftcentralen, tfn 08-651 00 00, tar emot synpunkter på 

snöröjningen. Trafikkontoret ansvarar även för öppning av infart inom ett dygn om man 

anmält detta till trafikkontoret och lämnat ett läkarintyg på att man själv inte kan ta bort 

vallen. Pensionärsrådet lämnar synpunkter på snöröjningen som Sven-Göran tar med sig i sina 

kontakter med Svevia och trafikkontoret. 

 

TUFF 

Landstinget driver ett projekt kring trycksår, undernäring och fall och söker samarbete kring 

detta. Rådet undrar om förvaltningen deltar i projektet. Förvaltningen deltar inte i TUFF men 

har möjlighet att hämta information via deras logg. Stadsdelen har ett eget utarbetat 

vårdprogram mot trycksår och använder Nortonskalan. Stadsdelarnas medicinskt ansvariga 

sjuksköterskor arbetar tillsammans med fall och fallprevention, Downtons fallindex används 

precis som i TUFF-projektet. Projekt angående nutritionsbedömningar pågår inom 

äldreomsorgen. 

 

Beslut angående politikers deltagande i KPR/SPR 

Olle Eriksson redogör för det beslut som fattades för fem år sedan angående att politiker inte 

ska vara ständiga medlemmar i rådet 
 

§ 11 Sammanträdet avslutas 

Vice ordförande Per Westberg tackade för dagens möte och förklarade därmed sammanträdet 

avslutat. 

 

Nästa sammanträde äger rum på stadsdelsförvaltningen den 15 mars 2010 klockan 10.00-

12.00 i rum Markelius. Klockan 9.00-10.00 står lokalen Markelius till förfogande för rådets 

enskilda överläggning. 


